



Dinosaur Class Monthly Newsletter December 2019

With one month down, many of our daily routines are firmly established. The kids have learnt when they can learn, eat, sleep, and play along with all the associated rules and behaviours.

Reading

After having to pause our reading schedule for the drama play, it will be good for the kids and I to get back into the swing of reading our books again and focus on recognizing the shapes of words.

Dec 2 - 6 My Cat Muffin

Dec 9 - 13 Is it Time?

Dec 16 - 20 Apples

Dec 23 - 27 Noisy Breakfast

Phonics

Our Phonics classes are about to start getting exciting. After getting the kids a little used to hearing and writing individual letters, we will begin to write simple words (is, for, the, he, she, me). I have already noticed some of the kids recognizing these words in our reading books so it will be interesting to see how much carries over to our writing.

Dec 2 - 6 P73, 74 - Letter C

Dec 9 - 13 P75, 76 - Letter l, d, c

Dec 16 - 20 P77, 78 – Letter n

Dec 23 - 27 P79, 80 – Letter g

Core Material

We have begun creating our own very simple sentences that the kids can use in their daily lives. This month we will carry learning about “I can...” sentences and expanding the verbs such as: “I can sit on the chair”.

Dec 2 - 6 Unit 3 – Can I Pat It?
Dec 9 - 13 Unit 3 – Sounds Around Us
Dec 16 - 20 Unit 3 – The Places We Go
Dec 23 - 27 Unit 3 – We Go to See Nan

Conversation

Conversation is aimed at introducing the kids to simple sentences that they can use as frameworks to insert their own words, as they learn them. So far, as mentioned in the weekly reports, I have focused on 'I like' and 'I want' sentences. I hope to expand this over the next month to include a few more instances that the children may commonly find themselves in.

Dec 2 - 6 Unit 12 – Classroom Commands
Dec 9 - 13 Unit 13 – May I?
Dec 16 - 20 Unit 14 – Singular Nouns
Dec 23 - 27 Unit 15 – Plural Nouns

Math

Our next MPM book is all about matching pictures, colors, or shapes together. This is designed to help the kids start thinking of things in pairs and simple patterns that they can begin to predict.

Dec 2 - 6 A4 1 – 4: Functions
Dec 9 - 13 A4 5 – 8: Properties
Dec 16 - 20 A4 8 – 14: Counting Objects
Dec 23 - 27 A4 14 – 18: Paths

Songs and Movement

I hope you all enjoyed the songs from our play, the children have been very hard at work on them over the last 5 weeks! Now that our play is over, we can learn some more songs to save all your ears of hearing the same songs too often!

Dec 2 - 6 We've got the whole world in our hands
Dec 9 - 13 We've got the whole world in our hands
Dec 16 - 20 Friends
Dec 23 - 27 Friends

Thematic Activity

This month, our Thematic activity's will all be based on the Christmas Holiday! We have a small Christmas celebration a few days before the big day where the kids will be giving a very special performance. I hope you are all as excited as I am!

December Christmas



Dinosaur Class Monthly Newsletter December 2019

隨著一個月的過去，我們很多的班級常規也穩固地建立起來，寶貝們已經學會了什麼時間可以學習、吃飯、睡覺和玩耍，以及所有相關的規則和行為。

Reading (閱讀)

為了戲劇表演必須短暫的暫停我們的閱讀時間，這對我們來說是一件好事，我們將一起重拾閱讀的樂趣，並著重在單字的辨認。

- Dec 2 - 6 My Cat Muffin
- Dec 9 - 13 Is it Time?
- Dec 16 - 20 Apples
- Dec 23 - 17 Noisy Breakfast

Phonics (自然發音)

我們的 Phonics 即將變得令人興奮！在讓孩子們慢慢的習慣聽寫個別的單字後，我們將開始練習寫一些簡單的單字（如 is, for, the, he, she, me），我也注意到有些孩子已經能在我們的閱讀小書上辨認出這些字，因此，這將也是一件有趣的事，看看有多少東西能延伸到我們的寫作上。

- Dec 2 - 6 P73, 74 – Letter c
- Dec 9 - 13 P75, 76 – Letter l, d, c
- Dec 16 - 20 P77, 78 – Letter n
- Dec 23 - 27 P79, 80 – Letter g

Core Material (核心材料 / 主教材)

我們已經開始創造一些我們自己的簡單句子，且孩子們可以在他們每天的日常生活中運用這些句子。這個月我們將開始學習“我可以...”的句型，並延伸到一些動詞，如：我可以坐在這張椅子上。

- Dec 2 - 6 Unit 3 – Can I Pat It
- Dec 9 - 13 Unit 3 – Sounds Around Us
- Dec 16 - 20 Unit 3 – The Places We Go

Dec 23 - 27 Unit 3 – We Go to See Nan

Conversation

Conversation 的主要目標在於引導孩子學習一些簡單的句型，他們可以使用這些句型作為框架，再嵌入自己的單字。到目前為止，如同我在每周五的美語聯絡簿中提到的，這些日子我著重在“我喜歡”和“我想要”這類的句型上，接下來我希望可以延伸一些的句型，包括孩子們之間經常使用的話語。

Dec 2 - 6 Unit 12 – Classroom Commands

Dec 9 - 13 Unit 13 – May I?

Dec 16 - 20 Unit 14 – Singular Nouns

Dec 23 - 27 Unit 15 – Plural Nouns

Math (數學)

我們下一本的 MPM 數學將是有關於圖片、顏色和形狀的配對，這個課程設計有助於孩子們思考成雙成對的事物，以及開始預測簡單的順口溜。

Dec 2 - 6 A4 1 – 4: Functions

Dec 9 - 13 A4 5 – 8: Properties

Dec 16 - 20 A4 8 – 14: Counting Objects

Dec 23 - 27 A4 14 – 18: Paths

Song and Movement (歌唱律動)

我希望各位爸爸媽媽都能享受我們上個月的戲劇表演，過去 5 個星期，孩子們都非常認真的練習我們的戲劇表演歌曲，現在表演結束了，我們可以學習一些新歌曲，讓您們的耳朵煥然一新！

Dec 2 - 6 We've got the whole world in our hands

Dec 9 - 13 We've got the whole world in our hands

Dec 16 - 20 Friends

Dec 23 - 27 Friends

Thematic Activity (主題活動)

這個月的主題活動，我們將依即將到來的聖誕節來設計活動內容，在聖誕節來臨的前幾天，我們將舉辦一個聖誕晚會，而且孩子們會準備一場特別的表演送給各位爸爸媽媽，希望您們和我一樣的期待它的到來！

Dec 聖誕節